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§ 1 Val av protokolljusterare 

 

 Maria Dahlin 

   

§ 2 ECE 

 

Till representant för SES på European Chapter Convention 29 juni valdes 

Eva Kumlien, Helena Gauffin, Maria Dahlin. 

 

Mediakontakter: Diskussion runt detta utmynnade i beslut att utforma en 

pamflett med aktuella epilepsifrågor att lämna till media inför kongressen, 

tillsammans med ett erbjudande om förmedlande av kontakter för intervju 

med experter och patienter/familjer. Förslag till viktiga epilepsifrågor att 

lyfta fram ska vara färdigt till Arlandamötet. Maria sammanställer en lista 

på aktuella tidningar, tidskrifter och TV/radiokontakter. Eva informerar 

om att pressrelease av SES’ epilepsifilm kommer att ske under kongressen. 

Ytterligare ett barn från Stockholmsregionen med epilepsi krävs för 

färdigställande av filmen. Maria försöker ordna detta. 

  

Chapterposter Evas utkast till poster med presentation av SES på 

kongressen diskuterades och kompletterades. Det beslutades att Eva begär 

uppskov en vecka så att denna kan kompletteras med en bild av styrerlsen.   

 

§ 3 Kommande styrelsemöten 

 

Kallelse till Arlandamöte onsdag 21 maj har gått ut till styrelse-

medlemmarna. 

 

§ 4  Nya medlemmar 

 

 Esbjörn Melin ingenjör och doktorand i neurovetenskap i Lund invaldes 

som årsmedlem. 

 

§ 5 Övriga frågor 

 

 Ulla rapporterade om utformningen av ¨neurologivecka¨ i vår. SES bidrag 

kommer att bestå i en halvdags utbildning och kommer i år att handla om 

epilepsikirurgi. Ulla håller i kontakten med potentiella föreläsare. Förslaget 

från neurologiföreningen är att arvode inte betalas ut till föreläsarna utan 

att intäkter återförs direkt till intresseföreningarna. Intäkterna består i att 

de företag som önskar närvara betalar en fast summa. 
 

 

Justeras: Maria Dahlin 

 

Sekreterare: Tove Hallböök 


